



定期保養服務 (私家車)

**Volkswagen Regular Maintenance Service  
(Passenger Car)**



# We've got you covered.

Ensuring your Volkswagen is in optimal driving condition is our priority. But as you know, time wears down all things and if left unchecked can cost you dearly\*. To keep your Volkswagen in tip-top condition, just schedule a Regular Maintenance Service with us.

\* Parts not checked or serviced by us may result in higher repair costs, warranty voids and compromised safety. For more details, please refer to your Owner's Manual.

## Benefits of Regular Maintenance Service

Besides ensuring your Volkswagen is in expert hands, all Volkswagen technicians are certified by Volkswagen and are regularly trained with up-to-date technology used.



Extended life of  
your car



Savings in the  
long run



Improved overall  
performance



Peace of mind



Certified Volkswagen service  
history with a stamp  
in your service book



Great value  
when it comes to  
selling your car

## Car Care Tip



Not sure when to schedule a servicing appointment?

Check the recommended interval. Or, look out for the service icon on your dashboard. When it appears, it's time to book an appointment.

# 我們會為您提供全面保障

確保您的 Volkswagen 汽車處於最佳狀態一直是我們的首要任務，但是若放任不顧或任由機件自然損耗或會付上沉重代價\*，所以為保障您的 Volkswagen 汽車長期處於最佳狀態，我們建議您定期為車輛進行保養服務。

\* 若不選用原廠指定零件或經我們進行保養或維修服務，或會增加日後維修成本，以及失去原廠保養和影響行車安全。如欲了解詳情，可參考閣下隨車附送的車主手冊。

## 進行定期日常保養的好處

為確保您的 Volkswagen 汽車長期處於最佳狀態，所有 Volkswagen 的技術人員都得到 Volkswagen 廠方的專業認證，並定期接受最新的技術培訓，以掌握最新技術和科技。



延長您的 Volkswagen  
汽車使用年期



為未來節省  
更多開支



提高整體  
性能表現



安心日常使用



齊全的維修紀錄



提升轉售時的價值

## 保養小貼士



未知何時預約保養服務？

可參考本小冊子列出的建議間距，又或在錶板中出現「需要進行服務」圖示時，便是時候安排預約保養服務了。



## Regular Maintenance Interval

The regular service intervals stated in Owner's Manual are suggested for vehicles operated under normal conditions. If the vehicle is always operated under intense conditions, such as short trips, being stayed as engine idling, riding in dust area or urban area with heavy traffic, some regular maintenance service intervals may need to be shortened. Kam Lung Motors Limited recommends the following maintenance interval to keep your vehicle's performance under local driving environment.

Service Type	Recommended Interval (whichever comes first)
Regular Maintenance Service	Every 10,000 km / 6 months
Brake Fluid Change	Every 24 months

## 定期保養間距

在車主手冊內提及的定期檢查間距，是按照車輛在一般操作情況下作出的參考建議。如車輛經常在嚴苛操作下行駛，例如短途行駛、引擎長期處於怠速、行駛於沙塵環境或交通擠塞的市區等，便有需要縮短部份定期檢查項目的間距。因應本地駕駛環境，錦龍有限公司建議下列的定期保養間距，以保持您的座駕處於最佳狀態。

保養項目	建議間距 (以先到達者為準)
定期保養服務	每 10,000 公里 / 6 個月
更換煞車油	每 24 個月

# Regular Maintenance Service (RMS) Price List

## 汽車定期保養服務收費一覽



Model 車輛型號	Price per service 單次服務原價	1-Year Package = 2 x RMS 一年組合 = 2次定期保養服務	2-Year Package = 4 x RMS 2年組合 = 4次定期保養服務	3-Year Package = 6 x RMS 3年組合 = 6次定期保養服務
		5% Off 九五折	10% Off 九折	10% Off 九折
e-Golf	\$2,580	\$4,902	\$9,288	\$13,932
Polo Series	\$2,790	\$5,301	\$10,044	\$15,066
T-Cross	\$3,230	\$6,137	\$11,628	\$17,442
Jetta Series / Polo GTI	\$3,300	\$6,270	\$11,880	\$17,820
<b>For 1.4 - 1.5 engine:</b> Golf Series Golf SportVan Scirocco Series Tiguan Series The Beetle Series T-Roc	\$3,560	\$6,764	\$12,816	\$19,224
Touran Series Tiguan 2.0	\$3,740	\$7,106	\$13,464	\$20,196
Golf 1.6 Golf GTI & R Series Scirocco 2.0 & R Series	\$3,810	\$7,239	\$13,716	\$20,574
EOS Arteon Passat Series New Beetle Series	\$3,910	\$7,429	\$14,076	\$21,114
Golf R32 Passat & CC 3.2-3.6 Sharan Series	\$3,990	\$7,581	\$14,364	\$21,546
Touareg Series	\$5,890	\$11,191	\$21,204	\$31,806

# Volkswagen Aftersales Network

## Volkswagen 售後服務網絡

Customer Care Hotline 售後服務熱線 : 3698 9588



### Tsuen Wan Service Centre

#### 荃灣售後服務中心

香港荃灣德士古道 220-248 號  
荃灣工業中心地下 B 舖  
Shop B, G/F, Tsuen Wan Industrial Centre,  
220-248 Texaco Road, Tsuen Wan, Hong Kong  
📞 3698 9733



### Ap Lei Chau Service Centre

#### 鴨脷洲售後服務中心

香港鴨脷洲利樂街 2 號海灣工貿中心  
地下 4 及 5 室  
Unit 4 & 5, G/F, Oceanic Ind. Centre,  
2 Lee Lok Street, Ap Lei Chau, Hong Kong  
📞 3698 9898



### Yuen Long Service Centre

#### 元朗售後服務中心

元朗青山公路屏山段 (塘坊村輕鐵站對面)  
Castle Peak Road, Ping Shan, Yuen Long  
(Opposite to Tong Fong Tsuen LRT Station)  
📞 3698 9797

## Terms & Conditions

The above services, consumed parts and materials are not covered by warranty.  
以上定期保養服務及其使用的消耗性零件和物料，均不屬於保用項目。

The above information is for reference only. Please contact our Service Advisor for details.  
以上資料僅供參考，詳情請向進修顧問查詢。

The prices listed above are subject to be changed without prior notice.  
以上價目如有變更，恕不另行通知。

Kam Lung Motors Limited reserves the right of final decision in case of any dispute.  
若有任何爭議，錦龍有限公司將保留最終決定權。



RMSZ.2.9

www.vw.com.hk